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Protokół nr 43/18
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 28 maja 2018 roku.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Finansowo-Gospodarczej Dorota Zasłonka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych w chwili
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 10 radnych. W trakcie posiedzenia
doszli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu). Obrady komisji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta (pokój 229) . Obrady rozpoczęto 28 maja 2018 o godz. 16:00,
a zakończono o godz. 18:08 tego samego dnia.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej;
2. Wojciech Jagiełło – II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
3. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta.
4. Monika Orpel-Śmigielska - Kierownik Biura Prawnego;
5. Sekretarz Miasta - Zbigniew Romanowicz;
6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

i Planowania Przestrzennego;
7. Beata Kaczyńska -Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.
8. Beata Pierzchlewicz - Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych;
9. Gabriela Helbin-Golasz - Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
10. Marek Mazurkiewicz - Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka przedstawiła proponowany porządek obrad
Komisji Finansowo-Gospodarczej:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr  42/18 z dnia 23 kwietnia 2018 r.
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2017 rok oraz

informacji o stanie mienia Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z sprawozdaniem finansowych
Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2017 - w zakresie działania komisji.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 23 marca 2018
r. petycji o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację miejską w
celu wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców
Kędzierzyn-Koźle:
1) negatywna opinia;
2) pozytywna opinia.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle.
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Elewatorowej.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ,,III Międzynarodowe Spotkania
Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2018 roku”.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.
11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej

prognozy finansowej na lata 2018-2032.
12. Informacja na temat przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne.
13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły do wprowadzenia do
porządku obrad dodatkowe projekty uchwał:
1) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu,(który zaproponowała wprowadzić jako punkt 11)

2) zawiadomienie o zmianie informacji o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu
Obywatelskiego w 2018 r. ,(który zaproponowała wprowadzić  jako punkt 11)
3) autopoprawka I do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zamian w budżecie miasta na
rok 2018. ,(który zaproponowała wprowadzić do punktu 12)

4) autopoprawka I do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032,(który zaproponowała wprowadzić do
punktu 12).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka podała pod głosowanie uzupełniony porządek
obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Grażyna Radka,
Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (2)
Beata Łobodzińska, Adam Oczoś
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć

porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
po zmianach przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołu nr 42/18 z dnia 23 kwietnia 2018 r.
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2017 rok oraz

informacji o stanie mienia Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z sprawozdaniem
finansowych Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2017 - w zakresie działania komisji.

5. Zawiadomienie o zmianie informacji o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu
Obywatelskiego w 2018 r.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 23 marca
2018 r. petycji o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację
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miejską w celu wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej
mieszkańców
Kędzierzyn-Koźle:

a) negatywna opinia;
b) pozytywna opinia.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy
Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Elewatorowej.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ,,III Międzynarodowe Spotkania
Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2018 roku”.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
z autopoprawką I.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką.

14. Informacja na temat przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne.
15. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 42/18 z dnia 23 kwietnia 2018 r.

Komisja przyjęła protokół nr 42/18 (9 głosów ,,za")

Ad 4.

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2017 rok oraz
informacji o stanie mienia Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z sprawozdaniem finansowych
Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2017 - w zakresie działania komisji (sprawozdanie stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski uważa, że opinia komisji powinna być negatywna z uwagi na nie
wykonanie zadanie budowa ,,Wodnego oKKo”, inwestycja miała być zakończona w zeszłym
roku, kolejny termin w czerwcu również nie został dotrzymany, w jego ocenie uważa, że wina
jest po stronie gminy, gdyż w projekcie gmina stale nanosiła zmiany. Dopiero w tym roku
prace ruszyły.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, o pozytywnej opinii RIO,
w zakresie budżetu miasta za 2017 r.

Wobec wyczerpania dyskusji przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod
głosowanie:
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Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2017 rok oraz informacji
o stanie mienia Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z sprawozdaniem finansowych Gminy
Kędzierzyn-Koźle za rok 2017 - w zakresie działania komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grażyna Radka, Witold Rusak,
Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (2)
Dorota Mrówka, Adam Oczoś
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
głosów ,,wstrzymujących się" nie było,
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2017 rok oraz
informacji o stanie mienia Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z sprawozdaniem finansowych
Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2017

Ad 5.

Zawiadomienie o zmianie informacji o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu
Obywatelskiego w 2018 r. (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie wobec braku
chętnych do dalszej dyskusji, podziękowała za przygotowaną informację pisemną oraz
poinformowała, że komisja Finansowo-Gospodarcza zapoznała się i przyjęła ww. informację.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 23 marca 2018 r.
petycji o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację miejską w celu
wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców
Kędzierzyn-Koźle:

- negatywna opinia;
- pozytywna opinia.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisji zostały przedstawione
dwa warianty pozytywny i negatywny, zapytała o skutki finansowe wprowadzenia petycji
o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację miejską w celu
wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców Kędzierzyn-
Koźle.

Maciej Barć wyjaśnił, że w uzasadnieniu podano szacunkowe wartości byłoby to ok 112 tys.
zł. Wpływ ze sprzedaży biletów z ulgą 50% uzyskany w okresie lipiec-sierpień 2017 r. to ok.
230 000,00zł. Również okresowe wprowadzenie dla grup osób wymienionych w petycji
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wymagałoby znalezienia w budżecie miasta środków na zwiększenie rekompensaty
przysługującej miejskiemu przewoźnikowi, w stopniu odpowiadającym wysokości wpływów
ze sprzedaży biletów, jakie utraci ten przewoźnik.

Ryszard Masalski poinformował, że popiera petycję lecz inaczej proponowałby wykonanie tej
petycji. Proponowałby zakupić rowery i nieodpłatnie je wypożyczać dzieciom i młodzieży na
okres wakacji.

Witold Rusak uważa, że przedstawiona petycja o zniesienie opłat za usługi, uważa, że
wniosek o szkodliwości społecznej. W czasie ferii wzrasta aktywność przemieszczania się
młodzieży. Petycja miałaby sens tylko w przypadku alarmu smogowego. Nie widzi sensu ww.
petycji, gdyż jest to działanie na szkodę spółki MZK oraz straty finansowe w budżecie gminy.
Czy w przypadku tej petycji nie powinie się wypowiedzieć się miejski przewoźnik.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej poinformował, że w związku z złożoną petycją,
stanowisko musi zająć Rada Miasta, której przestawiono skutki finansowe wprowadzenia
tej petycji. Zaznaczył, że koszty musiałyby zostać pokryte z budżetu gminy.

Ryszard Masalski wyjaśnił radnemu Witoldowi Rusak, że nie jest to działanie na szkodę
spółki. Bo jeżeli gmina zleci spółce w oparciu o określone kryteria jak nieodpłatność. To nie
będzie działanie na szkodę spółki ponieważ koszt w wysokości około 400 tysięcy złotych,
ponieważ narzucona ulga wymusi na gminie dokonania rekompensaty dla MZK. Uważa, że
możliwość nieodpłatnego korzystania z autobusów nie wpłynie na wzmożenia aktywności
rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców. Jest za tym aby aktywność rekreacyjnej,
kulturalnej i społecznej mieszkańców wzmożyć np. poprzez udostępnienie przez gminę
mieszkańcom rowerów.

Witold Rusak uważa, że petycje będą się mnożyć, były już o zniesienie opłat targowych, teraz
o bilety autobusowe ciekawe w jakim temacie będzie kolejna petycja.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka  poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 23 marca 2018 r. petycji o zniesienie na
okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację miejską w celu wzmożenia aktywności
rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców Kędzierzyn-Koźle uwzględniający
negatywne zaopiniowanie petycji

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ryszard Masalski, Dorota Mrówka
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
2 głosy ,,wstrzymujące się",
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głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 23 marca
2018 r. petycji o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację miejską w
celu wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców
Kędzierzyn-Koźle uwzględniający negatywne zaopiniowanie petycji.

Komisja odstąpiła od głosowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
23 marca 2018 r. petycji o zniesienie na okres wakacji i ferii szkolnych opłat za komunikację
miejską w celu wzmożenia aktywności rekreacyjnej, kulturalnej i społecznej mieszkańców
Kędzierzyn-Koźle uwzględniającego pozytywne rozpatrzenie petycji.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski poinformował, że co zawsze proponował przypomniał, że od wielu lat
zabiegał o możliwość przekwalifikowania na wniosek mieszkańca lokalu socjalnego w lokal
wynajmowany na czas nieoznaczony. Zwrócił uwagę, że projekt uchwały materializuje 50%
jego zabiegów trwających od kilku lat. Jest za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu
uchwały.

Grażyna Radka wyjaśniła, że nad zmianami wskazanymi w uchwale pracował wieloosobowy
zespół składający się ze specjalistów, dyrektor MZBK, prezydent Jagiełło, mecenas Monika
Operl Śmigielska. Taki program już wprowadziło miasta Jaworzno.

Wojciech Jagiełło – II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że wprowadzone nowe zapisy są rewolucyjną próbą,
dotyczyć będą pomocy kilku rodzinom. Na komisji ZSSiR zgłosiła wniosek w sprawie
zmiany zapisów w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle w pkt 2 § 26
a na następujący: ,,w okresie ostatnich 7 lat nie posiadał zaległości przekraczających 3
miesięczny wymiar czynszu i opłat należnych (media) za lokal socjalny o przekwalifikowanie
którego się ubiega”. podkreślił, że wniosek komisji został sprecyzowany przez panią Halinę
Mińczuk przy aktywnej pracy pani mecenas na Sesję Rady Miasta zostanie przygotowana
autopoprawka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka  poddała pod głosowanie
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka,
Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kopeć
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Elewatorowej(projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski poinformował, że jest przeciwny sprzedawaniu gruntów leżących
w pobliżu drogi wodnej Kanał Gliwicki-Odra w perspektywie Kanału Odra-Dunaj, gdyż za
kilka lat wartość tych nieruchomości wzrośnie.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka
poddała pod głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej
położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Elewatorowej.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Elewatorowej..

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka,
Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (1)
Grażyna Radka
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
1 głos ,, przeciw ",
głosów ,,wstrzymujących się” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Radny Ryszard Masalski uważa, ze zabytki należy ratować, jest za pozytywnym
zaopiniowaniem projektu uchwały. Zgłosił wniosek o podjęcie rozmów (działań)
z właścicielem w temacie nabycia Baszty Montalemberta. Stan budynku uległ znacznemu
pogorszeniu.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poprosiła radnego by wypowiadał się w temacie
projektu uchwały, a w sprawach bieżących i wolnych wniosków wypowiadał się w tym
temacie.

Radna Grażyna Radka poprosiła o pozytywne zaopiniowanie tego projektu uchwały, aby
ratować tę kamienicę. Poinformowała, że dofinansowanie dotyczy kamienicy, opartej na
murach zamku, komisja już poprzednio dużo dyskutowała w tym temacie, wspólnota
mieszkaniowa wykazała się olbrzymią chęcią wyremontowania tego zabytku, radna poprosiła
o pozytywne zaopiniowanie ww. projektu uchwały.

Witold Rusak zapytał o precyzyjną kwotę.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej poinformował, że zadanie zostało już wykonane,
dokładna kwota wynika z kosztorysu powykonawczego.

Radny Adam Oczoś poinformował, że z uwagi na znaczne koszty związane z remontem
zabytkowej kamienicy przez mieszkańców kamienicy z których większość jest rencistami,
ponowił wniosek złożony na komisji UAIŚN złożył wniosek pisemny w sprawie:
,,wnioskuję o dofinansowanie (dotacji) na prace konserwatorskie, remontowe lub roboty
budowlane dla wspólnoty mieszkaniowej ul. Kraszewskiego 5-5a w wysokości 100%”.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej poinformował, że ważne jest aby mieszkańcy
również współfinansowali realizację zadania. Podkreślił, aby przyjąć zasadę w której podmiot
ubiegający się o dotację ma swój udział w modernizacji (remoncie) zabytku. Podkreślił, że
90 % dotacji i rozłożenie na raty wkładu własnego jest najlepszym rozwiązanie. Są jeszcze
inne wnioski na dofinansowanie zadania. Trudno będzie w budżecie miasta znaleźć środki na
realizację wszystkich wniosków.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka zapytała się Prezydenta Artura Maruszczaka jaka
kwota byłaby 100%, o ile wyższa byłaby ta kwota.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej poinformował, że zadanie było realizowane przez
dwa lata, w zeszłym roku wykonano dokumentację, w zeszłym roku wykonano prace za
10 tysięcy. zł, a dotacja wyniosła 9 tysięcy zł., w tym roku wykonano prace za 118 tysiąca zł,
a gmina dofinansowała 106 tysięcy złotych, dodał, że w przypadku tej dotacji gmina udzieliła
naprawdę dużego dofinansowania. Podkreślił, ze wartość dofinansowania jest wysoka ze
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względu na wyjątkowy charakter zadania. Kolejny wniosek który oczekuje na rozpatrzenie
dotyczy dofinansowania do remontu kościoła w Sławęcicach.

Grażyna Radka z uwagi na zakończenie finansowania już tej inwestycji zapytała czy złożenia
wniosku przez radnego Adama Oczosia w chwili obecnej ma sens. Czy nie należałoby tego
wniosku złożyć wcześniej.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że informował, że zadanie było
realizowane a nie sfinansowane. Kwota dofinansowania została uzgodniona ze wspólnotą, jest
to tylko 10 %, a nawet ta kwota została rozłożona wspólnocie na raty.

Radny Adam Oczoś złożył i odczytał wniosek w sprawie:
,,wnioskuję o dofinansowanie (dotacji) na prace konserwatorskie, remontowe lub roboty
budowlane dla wspólnoty mieszkaniowej ul. Kraszewskiego 5-5a w wysokości 100%”.

Wobec wyczerpania dyskusji przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod
głosowanie ww. wniosek.

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (1)
Adam Oczoś
PRZECIW (6)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Witold
Rusak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Beata Łobodzińska, Ryszard Masalski, Grażyna Radka, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka

Komisja stosunkiem głosów: „za”- 1, ,,przeciw” -6 „wstrzymuję się” –5 , nie udzieliła
poparcia wnioskowi.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz,
Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota
Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Oczoś
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
11 głosów ,,za",
1 głos ,,wstrzymujący się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ,,III Międzynarodowe Spotkania
Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2018 roku” (projekt uchwały stanowi załącznik do
nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Hubert Majnusz poinformował że w swojej wypowiedzi odniesie się do obecnie omawianego
punktu oraz kolejnego, ponieważ dotyczą one przekazania środków przez Gminę dla Powiatu.
Poinformował o sytuacji, że przedstawiciele osiedla Cisowa, byli umówieni pisemnie na
spotkanie z Starostą Powiatu w temacie dofinansowania zadania z budżetu obywatelskiego
dot. dofinansowania z powiatu budowy chodnika w Cisowej, byli umówieni w poniedziałek o
godz. 13:00 lecz o godz. 14:00 otrzymali telefoniczną informacje, że starosta nie ma czasu, a
osiedle Cisowa od 15 lat walczy o całkowity ten remont. Prosi o wyjaśnienie tej sytuacji.

Ewa Czubek poinformowała, że w pierwszej kolejności należy realizować zadania własne
gminy, uważa, że gmina przesadza z pomocą.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że nie jest to nowe zadanie, już w marcu
rada Miasta wyraziła zgodę na to zadanie, obecnie podejmujemy uchwałę, pomagamy
samorządowi.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka odpowiedziała radnemu Hubertowi Majnuszowi, że
sprawdzi zaistniałą sytuację, dlaczego nie została zaproponowana inna godzina spotkania.
Dodała w temacie podejmowanej uchwały, że jest to dotacja dla stowarzyszenia  działającego
przy jednostce organizacyjnej Powiatu, a nie dla Powiatu i ta orkiestra, która działa w tym
Stowarzyszeniu uświetnia wiele imprez organizowanych również przez miasto.

Andrzej Kopacki konsekwentnie popiera przekazanie wnioskowanych środków finansowych
na potrzeby orkiestry dętej. Zabierze jeszcze głos w temacie kolejnego punktu, ponieważ ma
odmienne zdanie.

Andrzej Kopeć poinformował, że zasmuciły go słowa radnego Huberta Majnusza uważa, że
Starostwo Powiatowe powinno się zorientować, że w spotkaniu ma uczestniczyć radny
miasta, poprosił o sprawdzenie zaistniałej sytuacji. Dodał, że orkiestra dęta bardzo dużo
wnosi w uświetnianie wszystkich imprez.

Tomasz Scheller zapytał o całkowity koszt imprezy, aby nie okazało się, że gmina finansuje
całą imprezę. Bo ze strony gminy ma to być jedynie współ organizacja.

Beata Kaczyńska -Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki
poinformowała, że gmina współorganizuje te spotkanie, powiat na tę imprezę przeznacza
również 60 tys. zł. Koszt imprezy to 120 tys. zł.

A dlaczego inne gminy nie dokładają się również - kontynuował pytanie Tomasz Scheller.

Beata Kaczyńska -Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki odpowiedziała,
że trudno jest jej odpowiedzieć na to pytanie.
Tomasz Scheller uważa, że wszystkie gminy również powinny się dołożyć. Uważa, że koszt
imprezy jest wysoki. On organizując festyn parafialny dla 3000 mieszkańców (całodniowy)
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ma do dyspozycji 30 000,00zł, raz na 2-3 lata, a dla orkiestr dętych gmina co roku dopłaca
sporą kwotę 60 000,00zł. Poprosił o wyjaśnienia.

ad vocem Ewa Czubek wyjaśniła zgadza się że środki w kwocie 60 000, 00zł były
zaplanowane w budżecie, ale kolejne 30 000,00zł na pomoc powiatowi nie były zaplanowane,
ciągle dokładamy. Nie jest przeciwna lecz uważa, że kwoty są naprawdę wysokie. Zapytała
czy powiat wystąpił do innych gmin o środki finansowe.

Beata Kaczyńska -Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki odpowiedziała,
że nie ma wiedzy czy powiat wystąpił do innych gmin o środki, gdyż tę imprezę
współorganizuje jedynie gmina i powiat. Wyjaśniła na co są przeznaczone pieniądze.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wyjaśniła, że jest to współ organizacja Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego i Gminy Kędzierzyn-Koźle, jest to wspólne przedsięwzięcie,
odbywa się w mieście. Dodała, że inne gminy organizują z powiatem inne przedsięwzięcia ale
wtedy imprezy nie odbywają się  na terenie Kędzierzyna-Koźla i wtedy Gmina Kędzierzyn –
Koźle nie partycypuje w kosztach tych imprez.

Kontynuując Ewa Czubek uważa, że to bardziej jest odpowiedz na pytanie ile gmina chce
wydawać na tego typu imprezy w skali roki, gdyż promocji nie można zwymiarować i nie ma
z tego efektu. Tego typu promocja nie przyczynia się do pozyskania nowych inwestorów.
Wolałaby te pieniądze przeznaczyć na Basztę Montalemberta gdyż niszczy się zabytek kasy
światowej, gdyby zsumować środki przeznaczone na tę imprezę przez 3 lata, wychodzi
wysoka suma, za która można byłoby wiele zrobić, aby ratować zabytek Basztę. Uważa, że
można było się dogadać wcześniej z Powiatem w tym temacie, żeby powiat przejął ten
zabytek a kolejno przekazałby gminie. Ludzie lubią przychodzić na imprezy lecz nic po nich
nie zostaje w przeciwieństwie do inwestycji w zabytki które mamy.

Witold Rusak również uważa, że kwota jest wysoka, zapytał na co zostaną przeznaczone
pieniądze, poprosił o przedstawienie kalkulację.

Beata Kaczyńska -Pogwizd - Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki odpowiedziała,
że w spotkaniach będzie uczestniczyć wiele zespołów, zostaną opłacone przeloty
uczestników, transport autobusowy.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wyjaśniła, że jest to już trzecie spotkanie orkiestr
dętych.

Grażyna Radka przypomniała komisji o sytuacjach w których orkiestra dęta promowała nasze
miasto.

Ewa Czubek zapytała czy jeżeli nasza orkiestra gdzieś wyjeżdża czy organizatorzy też
pokrywają koszt biletów.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. ,,III Międzynarodowe Spotkania
Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu w 2018 roku”..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Ewa Czubek, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Witold Rusak, Tomasz Scheller

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za",
5 głosów ,,wstrzymujących się",
głosów ,,przeciw” nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

(Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poprosiła radnych o aktualizację liczby
dyskutantów na tabletach)

Andrzej Kopacki  uważa, że nasze inwestycje remontów chodników zgłaszane przez radnych
są niezrealizowane, a powiatowi przekazuje się kolejne duże środki finansowe. Zapytał
dlaczego zaplanowany remont chodnika na ul. Piastowskiej, zostanie wykonany cząstkowo
a nie w całości. Nie poprze tego projektu uchwały.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że faktycznie tym dokumentem gmina
przekazuje środki dla powiatu lecz skorzystają z tego bezpiecznego chodnika wszyscy
mieszkańcy osiedla. Wyjaśnił, ze na remont tego chodnika  Miejsce Kłodnickie przeznaczyło
wszystkie środki z kilku kolejnych budżetów obywatelskich, uważa, że należy zakończyć tę
inwestycję dla mieszkańców. Na tym osiedlu gmina nie realizuje innych inwestycji.

Tomasz Scheller wyjaśnił, że mieszkańcy osiedla aż trzy budżety obywatelskie przeznaczyli
na remont tego chodnika. Myśleli, że środków wystarczy na całkowity remont chodnika, w
trakcie okazało się, że środków wystarczy na 1/3 chodnika. Poprosił, aby zrozumieć
rozgoryczenie mieszkańców. On sam również w wielu przypadkach czuje się rozgoryczony,
że zadania obiecane do realizacji na jego osiedlu są niezrealizowane. Rozumie rozgoryczenie
radnego Andrzeja Kopackiego lecz poprosił radnych, aby głosowali za zakończeniem tego
zadania by mieszańcy mogli się bezpiecznie poruszać.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że gmina podjęła rozmowy, aby to
zadanie współfinansował również powiat, trwają takie rozmowy.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała radnych, że budżet powiatu jest
dużo mniejszy niż budżet gminy. Uważa, że radni chyba się nie orientują ile inwestycji
wykonuje Powiat w Gminie Kędzierzyn – Koźle oraz ile z tych inwestycji zostało
zakończonych na terenach poszczególnych osiedli. Wszystkie zadania i prośby
o dofinansowanie są przez powiat szczegółowo analizowane. Problemem są pieniądze. Lecz,
aby wykonać jedno zadanie to z czegoś należy zrezygnować. Dodała również, że wiele ulic
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należących do powiatu, nie spełnia definicji dróg powiatowych i powinny zostać przekazane
do gminy i na tych drogach są realizowane inwestycje ze strony powiatu. Budżet powiatu nie
jest z gumy. Ona również wnioskowała o remont ul. W. Łokietka. Prosi o radnych
zmniejszenie krytyki wobec powiatu.

Ryszard Masalski poinformował, że mimo, że nie jest to zadanie własne gminy, to zadanie
poprze, z uwagi ma wielkie zaangażowanie i determinację mieszkańców oraz w trosce
o bezpieczeństwo mieszkańców. Poprosił również o wykonanie chodnika na osiedlu
Blachownia, aby zadanie własne gminy zostało zrealizowane, ze środków przeznaczonych na
remonty chodników.

Andrzej Kopacki wobec przedstawionych faktów poinformował, że zmienia zadnie
i przychyla się do pozytywnego zaopiniowania ww. projekt uchwały. Lecz poprosił, by
pamiętać o zrównoważonych inwestycjach. Przytoczył informacje z ostatniej komisji
Oświaty, gdzie radni zaproponowali dołożyć kwotę 2 tys. zł na dofinansowanie biegu
Mikołajkowego, z kwoty 3 tys. zł na 5 tys. zł, lecz Prezydent Miasta nie wyraziła zgodę na
podwyższenie kwoty dofinansowania. Wyjaśnił, że w niektórych przypadkach brakuje
niewielkich kwot a w ww. projekcie są przekazane duże środki.

Hubert Majnusz wyjaśnił radnym, że ani jeden grosz z tych 100 tys. zł nie zostanie
przeznaczony na osiedle Cisowa. Te środki zostaną przeznaczone na chodnik w Miejscu
Kłodnickim, a tam nigdy nie było chodnika. Uważa, że dla bezpieczeństwa ten chodnik
powinnien być zakończony. Rada Osiedla Cisowa również przeznacza wszystkie środki czyli
75 tys. zł  z Budżetu Obywatelskiego na realizację budowy chodnika na osiedlu. Rada Osiedla
od ośmiu lat dwukrotnie w ciągu roku wnioskowała o spotkania ze Starostą na ich osiedlu,
a doszło jedynie do jednego spotkania. To spotkanie odbyło się 8 lat temu gdzie władze
powiatu zobowiązali się do realizacji chodnika, lecz do dnia dzisiejszego ta inwestycja nie
jest wykonana.

ad vocem Grażyna Radka poinformowała, że zagłosuje za tym zadaniem gdyż rozumie
problem mieszkańców małego osiedla, bo ma taki sam problem z wyegzekwowaniem od
gminy środków finansowych na wykonanie drogi na Wyspie w Koźlu, będąca własnością
spółki Skarbu Państwa.

Ewa Czubek poinformowała, że również składała trzy wnioski do powiatu, o zamontowanie
progu zwalniającego, o zamontowanie lustra ułatwiającego wyjazd samochodom, lecz
komisja powiatowa nie zaprosiła ją na wizję lokalną oraz oględzin dokonała w godzinach
kiedy parkingi były puste. Uważa, że jako radna i osoba wnioskująca powinna była być
zaproszona na wizję lokalną. Poprosiła, aby powiat inaczej zaczął traktować radnych Rady
Miasta. Uważa, że brak chodnika przy drogach i poruszanie się osób poboczem jest
niebezpieczne. Z chodnika mieszkańcy będą korzystać przez wiele lat. Popiera ten wniosek
lecz zapytała dlaczego powiat posiada środki na imprezy kulturalne np. organizację
mistrzostw marżonetek a nie ma pieniędzy na remont chodnika. Radna uważa, że jeżeli
powiat nie ma pieniędzy na najważniejsze zadania i potrzeby mieszkańców to nie powinno się
wydawać pieniędzy na zabawę.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wyjaśniła, że komisja ds. organizacji ruchu działa
jedynie przy Starostwie Powiatowym i składa się z przedstawicieli powiatu, Policji. Straży
Miejskiej, jest to odrębnie działająca jednostka. Prosi o nie wyciąganie tak pochopnych
wniosków.
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Witold Rusak zapytał czy jest przygotowany plan remonty dróg i chodników przez powiat.
Uważa, że powiat w tym przypadku wykorzystuje sytuację. Zapytał się czy powiat coś dołoży
do inwestycji.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej ponowił wyjaśnił, że gmina podjęła rozmowy, aby
to zadanie współfinansował również powiat, trwają takie rozmowy.

Andrzej Kopeć poinformował, że w związku ze sprzecznymi informacjami przekazywanymi
przez radnego Ryszarda Masalskiego informuje, że jest zdziwiony, tymi wypowiedziami.
Kolejny raz radny stwierdza, że kosztem chodnika w Blachowni zostanie wykonany chodnik
w Miejscu Kłodnickim, a zaraz po tym radny informuje, że jednak tę uchwałę poprze. Jest
tym zaskoczony, bo wydawało mu się, że radny nie będzie popierał zadań nie będących
zadaniami własnych gminy. Jest to działanie niekonsekwentne. Można się domyślać dlaczego
radny popiera to zadnie, ponieważ jest to jego okręg wyborczy a jesteśmy w roku
wyborczym. Uważa, że radny będzie popierał wszystkie zadania będące w jego okręgu
wyborczym.

ad vocem Ryszard Masalski uważa, że przewodniczący tą wypowiedzią ujawnił osobistą
niechęć do jego osoby, poprosił o nie przerywanie jego wypowiedzi, stanowisko
przewodniczącego jest jego ,, wycieczką osobistą nie na temat”, gdyż dyskutujemy
o dofinansowaniu nie własnego zadania. Uważa, ze przewodniczący podaje nie prawdziwe
przykłady, on zawsze był za wsparciem zadania dot. budowy wałów. Wyjaśnił, że popiera
realizacje tego zadania ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców, tak jak sugerowała
radna Ewa Czubek. Poinformował, że jest zdruzgotany oceną i wypowiedzią
przewodniczącego. Ponownie przypomniał o niezrealizowanym zadaniu własny gminy
remoncie chodnika przy ul. Szkolnej w Blachowni. Szeroko uzasadniając swoją wypowiedz.

Dorota Mrówka poinformowała, ze mieszkańcy wykazali się wielką determinacją przekazując
aż 3 Budżety Obywatelski na realizacje tego zadania, przypomina że trzy miesiące temu był
tam wypadek ze skutkiem śmiertelnym.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota
Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Beata Łobodzińska

Komisja jednogłośnie pozytywnie (11 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
z autopoprawką I(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).
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Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta na rok 2018 wraz autopoprawką I .

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddano pod głosowanie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
autopoprawką I ..

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Dorota
Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Beata Łobodzińska

Komisja jednogłośnie pozytywnie (11 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały zmian w
budżecie miasta na rok 2018 wraz autopoprawką I.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam
Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grażyna Radka
BRAK GŁOSU (1)
Beata Łobodzińska

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za",
1 głos ,, przeciw",
1 głos ,,wstrzymujący się”,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką.
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Ad 13.
Informacja na temat przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne(informacja stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, poinformowała że
ww. informacja została szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji Urnaistyki, wobec
braku chętnych do dalszej dyskusji, poinformowała, że Komisja Finansowo-Gospodarcza
zapoznała się i przyjęła ww. informację.

Ad 14.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Radny Ryszard Masalski zgłosił wniosek o podjęcie rozmów (działań) z właścicielem
w temacie nabycia Baszty Montalemberta.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka
PRZECIW (3)
Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Witold Rusak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Adam Oczoś, Grażyna Radka, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (2)
Beata Łobodzińska, Tomasz Scheller

Komisja stosunkiem głosów: „za”- 4, ,,przeciw” - 3 „wstrzymuję się” – 3 , udzieliła poparcia
wnioskowi.

Uczestniczący w posiedzeniu komisji Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak
poinformował, że takie rozmowy (z właścicielem) są prowadzone, nie trzeba podejmować
takiego wniosku, korespondencja jest prowadzona, proponuje na Komisji Urbanistyki omówić
ten temat.

Ewa Czubek uważa, że to powiat a nie gmina powinna wrócić do rozmów z przedstawicielem
fundacji w temacie przejęcia tego obiektu w zamian za długi. Taka droga jest właściwa.
A nie zakup lub nabycie lub zamianę na inne działki przez gminę.

Uczestniczący w posiedzeniu komisji Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak
poinformował, że inny zabytek podzamcze jest do ratowania, lecz miasta nie stać ten remont.

Andrzej Kopeć poinformował, że złożył interpelację dotyczącą rozliczenia transakcji
sprzedaży terenów po byłym porcie, w dniu dzisiejszym otrzymał odpowiedz, zamierza
jeszcze o kilka rzeczy dopytać, wówczas treść interpelacji zostanie przekazana radnym,
zaproponował porozmawiać w tym temacie na kolejnej komisji Finansowo -Gospodarczej.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że jej zdaniem ten temat nie
powinien pojawić się na komisji Finansowo-Gospodarczej ze względu, że radni nie są
organem kontrolnym ani organem nadzorczym dla spółki, nie mają możliwości zadziałania
nawet poprzez zlecenie szczegółowej kontroli finansowej Komisji Rewizyjnej dlatego uważa,
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że na Komisji Finansowo-Gospodarczej, ten temat nie powinien być podejmowany. Lecz
jeżeli radni maja odmienne zadnie to proponuje to wprowadzić na Komisji Prawno-
Administracyjnej.

Andrzej Kopeć poinformował, że w związku ze sprawami stricte finansowymi oraz dużą liczą
radny w komisji Finansowo-Gospodarczej oraz nadzór nad spółkami, ulegnie zmianie gdzie
będzie można mieć wgląd we finanse spółek.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że to będzie to dopiero od nowej
kadencji.

Kontynuując wypowiedz Andrzej Kopeć uważa, że wszyscy są ciekawi tej informacji.
Dodał, że w Komisji Prawno-Administracyjnej jest mało członków.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że ewentualne podda pod
głosowanie rozszerzenie porządku obrad kolejnej komisji Finansowo-Gospodarczej o ten
temat.
Hubert Majnusz zapytał o zadanie remont dachu na ,,Domu Sportowca” w Cisowej.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak udzielił radnemu odpowiedzi w tym zakresie.

Kolejny termin komisji został ustalony na 25 czerwca 2018 r. o godz. 16.00

Ad 13.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka, podziękowała za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu komisji, po czym zakończyła obrady o godz. 18:08.

Protokołowała

Anna Dworaczek
Przewodnicząca komisji

Dorota Zasłonka


